

السيرة الذاتية (C.V)



Mohamed Abdulgader Matoug	محمد عبدالقادر معتوق	الاسم (Name)
Libyan	ليبي	الجنسية (Nationality)
1984-05-31	1984-05-31	تاريخ الميلاد (DateOfBirth)
Murzuk	مرزق	مكان الميلاد (Birth Place)
Single	أعزب	الحالة الاجتماعية (Marital status)
19533	19533	البطاقة الشخصية (I, D, No)
119840423422	119840423422	الرقم الوطني National Number

Contact Information

معلومات الاتصال

Mobile phone	+218925981024	ارقام الهواتف
E.Mail	moh.matoug@fezzanu.edu.ly auscu2012@gmail.com	البريد الالكتروني
Address	مرزق- حج حجيل	العنوان

Qualification

المؤهل العلمي

1999-2002 Secondary School at Haj Hojail School.
2002-2006 University of Sebha B.Sc in computer at Faculty of art and Science-Traghen
2011-2012 Curtin University English Course.
2012-2014 Curtin University Master of information Systems (information security major)

2002-1999 :- الشهادة الثانوية (قسم العلمي) بمدرسة حج حجيل للتعليم المتوسط
2006-2002 :- بكالوريوس علوم الحاسوب من كلية الآداب والعلوم-تراغن (جامعة سبها)
2012-2011 :- شهادة اللغة الانجليزية من معهد تعليم اللغة الانجليزية (جامعة كيرتن للتكنولوجيا).
2014-2012 :- ماجستير نظم المعلومات (نظم أمن المعلومات) جامعة كيرتن للتكنولوجيا

Work Experiences

الخبرات العملية

Feb 2008– Aug 2008 I worked in local computer networks assembly, and systems designing in the Third Dimension Center in Murzak.

2008/08 – 2008/02 :- العمل في مركز البعد الثالث (تنزيل برامج لأجهزة الحاسوب, تركيب شبكات, تصميم منظومات)

April 2009 up to May 2010 A tutor of windows applications and Pascal programming language at the Faculty of Science in Traghen.

2010/05-2009/04 :- مدرس عملي لمادتي تطبيقات الحاسوب, البرمجة بلغة الباسكال بكلية الآداب والعلوم تراغن

May 2014 up to June 2021 A teacher of Visual Basic . Net and Network Security at the Higher Institution of Comprehensive Professions in Um Alaraneb in Murzuk region.	2014/05 – 2021/06 :- أستاذ لمادتي البرمجة بلغة الفيجول بيسك دوت نت ومادة متطلبات الحماية للدخول للشبكات في المعهد العالي للمهن الشاملة –أم الأرناب
December 2014 up to now A teacher of the units, programming by Java, OOP (Object Oriented Programming using Java), System Analysis and Design, Basics in programing using VB programming language, and Database Systems at Tragen Faculty.	2014/12-الآن:- أستاذ للمواد (أساسيات البرمجة بلغة الفيجول بيسك, البرمجة بلغة الجافا, البرمجة الموجهة نحو الهدف باستخدام الجافا, تحليل وتصميم نظم, قواعد بيانات)
September 2015 up to September 2021 A head of computer department, at Tragen Faculty.	2015/09 – 2021/09 :- رئيس قسم الحاسوب بكلية التربية تراغن.
September 2015 up to September 2019 Delegate of Tragen College to Sebha University for System Project.	2015/09 – 2019/09 : منسق مشروع الميكنة لمنظومة جامعة سبها بكلية التربية - تراغن.
October 2020 up to now Head of Documentation and Information Center at Fezzan University	2020/10-الآن : مدير مركز التوثيق والمعلومات بجامعة فزان
Feb 2023 – June 2024 : IT expert in OSS organization in GCF Readiness II and preparatory support program: enhancing institutional, human and technical capacity of Libya system for climate finance	2023/02-2024/06 : خبير في مجال تقنية المعلومات بمركز الساحل والصحراء ضمن برنامج الاستعداد والدعم التحضيري للصندوق الأخضر للمناخ: تعزيز القدرات المؤسسية والبشرية والفنية لنظام ليبيا لتمويل المناخ
Working Experience in programing	الخبرات العملية في مجال البرمجة
Financial system for Institution of servicing dead people in 2007	تصميم منظومة المرتبات لمكتب الشهداء – مرزق سنة 2007ف
System of reception service for Murzuk public Hospital in 2008	تصميم منظومة الاستقبال والاستعلام لمستشفى مرزق العام سنة 2008 ف.
Financial system for Institution (Public utilities) of Murzuk security council in 2014	تصميم منظومة خدمية للحسابات المالية لمرتبات موظفي مديرية الأمن مرزق سنة 2014 ف.
Financial system for Institution (Public utilities) of Gatroon security council in 2014	تصميم منظومة خدمية للحسابات المالية لمرتبات موظفي مديرية الأمن بالقطرون سنة 2014ف.
Financial system for the Local Council of Murzuk in 2014	تصميم منظومة خدمية للحسابات المالية بمكتب المجلس البلدى مرزق سنة 2014ف.
System of reporting driving license cards, car boards, and statistics of monthly, annually accidents at the institution (Public utilities)of Security Council in Murzuk in 2016	تصميم منظومة خدمية للرخص واللوحات المعدنية وإحصائيات الحوادث لمركز المرور والحوادث بمرزق سنة 2016ف.
Financial System for the main office of Intermediate Institutions of comprehensive professions in Murzuk in 2016	تصميم منظومة خدمية للحسابات المالية لمرتبات موظفي المكتب الرئيسي للمعاهد المتوسطة بنطاق مرزق سنة 2016
System of enrollment, and releasing results with statistics for Tragen College in2016	تصميم منظومة لتنزيل المواد وحساب واستخراج النتائج وإحصائيات النتائج بكلية التربية - تراغن سنة 2016 ف.

Published Papers**الأوراق البحثية المنشورة**

1. Fatimah Mare, Mohamed Matoug, Kamal Alsonosi , Automated Answer Extraction for Reading Comprehension System Based Matching Approach, , 2018 , Journal of Pure & Applied Sciences , www.Suj.sebhau.edu.lyISSN 2521-92003.
2. Mohamed Matoug, Fatimah Mare, Kamal Alsonosi , Ways to apply the electronic systems and using them to meet the efficiency standards in the department of computer at Tragen College and to highlight the obstacles , 2018 , Journal of Pure & Applied Sciences , www.Suj.sebhau.edu.lyISSN 2521-92003.
3. Ali altalby, Mohamed Matoug, Automatic protocol transfers (IPv4, IPv6) , 2022, Journal of Total Science, volume (5), Issue (20), ISSN: 2518-5799.
4. Fatimah Mare, Mohamed Matoug, A study of the effectiveness of the use of electronic assessment of the teaching staff from the point of view of teachers and quality coordinators (opinion survey), 2023, Fezzan University Scientific Journal, <https://fezzanu.edu.ly/fusj/index.php/FUAJ/article/view/183>

SKILLS**المهارات****LANGUAGES****اللغات**

Language – Excellent English (rewarded as a student of the month of second language learners at the English institution of Curtin University) fluent Arabic (my mother tongue).

اللغة- اللغة الانجليزية (المستوى ممتاز) (تحصلت على مكافأة طالب الشهر في معهد اللغة بجامعة كيرتن للتكنولوجيا وهي مكافأة شهرية تعطي لمتعلمي اللغة الانجليزية تقديرا للطلاب المتميز في الكورس)
اللغة- اللغة العربية – (المستوى ممتاز) اللغة الأم

Computer skills – excellent knowledge of standard software packages, good experience of programming (visual basic, visual basic .net ,Java, C#, WCF programming), and excellent knowledge of CCNA.Excellent experience in designing Database systems (using Microsoft Access, Oracle work station) as I used to be a student member of Oracle group in Perth (Western Australia). Excellent experience in analyzing computerized systems. Basics in using the software of Microsoft Project as well.

مهارات الكمبيوتر- تنزيل البرامج (التشغيلية والتطبيقية) وصيانتها, خبرة متميزة في البرمجة باللغات (فيجول بيسك, فيجول بيسك دوت نت, جافا, سي شارب, أسس في أساسيات تخاطب أنظمة التشغيل)- معلومات ممتازة في CCNA, خبرة متميزة في تصميم قواعد البيانات باستخدام البرامج (أكسس, اوراكل (حيث أنني كنت من ضمن الطلبة الاعضاء في مجموعة الاوراكل في بيرث (ولاية غرب أستراليا)), خبرة متميزة في تحليل الانظمة الالكترونية الخدمية, استخدام برنامج Microsoft project لتنظيم خطة سير المشاريع.

International Training Courses**الدورات التدريبية العالمية**

21/08/2022 To 25/08/2022: a course in information security program in the Arab state of Egypt (TBR ALMUSTAQBAL Center (British Foundation))
21/04/2024 To 30/04/2024: A diploma program in Electronic Management in the Arab state of Egypt (Arabian academy center)

2022/08/25 – 2022/08/21 دورة في برنامج أمن المعلومات بدولة مصر العربية (مركز تبر المستقبل (مؤسسة بريطانية))
2024/04/30 – 2024/04/21 دورة في مجال الإدارة الإلكترونية بدولة مصر العربية (مركز الأكاديمية العربية)

INTERESTS**الاهتمامات**

Reading, knowing the must updated information about programming and attending scientific conferences.

القراءة, معرفة احدث المعلومات عن البرمجة وحضور المؤتمرات العلمية الخاصة بتكنولوجيا المعلومات